
 

Socialdemokraterna i Nacka kommunfullmäktige 

Bygg hyresrätter på gamla Porsmosseverkets mark 
Motion till kommunfullmäktige i Nacka 

Porsmosseverket lades ner för många år sedan, när också Boodelen av kommunen anslöts till 
Käppala reningsverk. Anläggningen, som än i dag ägs av kommunen, stod länge och förföll, 
men sedan några år är de gamla byggnaderna rivna. 

Samtidigt har bostadsbristen ökat i hela Stockholmsregionen och andelen hyresrätter både i 
länet och i Nacka minskat. Porsmosseverkets gamla tomt skulle vara en utmärkt plats att råda 
bot på båda bristerna. I Kummelnäs finns det många villor och även några bostadsrätter. 
Däremot finns det inga hyresrätter. Om man vill ha ett socialt hållbart byggande (vid sidan av 
ekologiskt och ekonomiskt) är Porsmossseverkets gamla tomt en utmärkt plats att genomföra 
detta. 

Vi vill därför föreslå kommunfullmäktige 

• att uppdra till kommunstyrelsen att initiera bostadsbyggande i form av flerbostadshus med 
hyreslägenheter på f d Porsmosseverkets tom i Kummelnäs. 

Nacka den 12 juni 2014 

 
 
Gunnel Nyman Gräff (s)  Kaj Nyman (s) Namnteckning (s) 


